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Pan 

Krzysztof Rąkowski

Przewodniczący Rady Miejskiej

w Pabianicach 

W odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Rady Miejskiej  w  Pabianicach  Pana  Antoniego

Hodaka z dnia 28.11.2020 r. w sprawie remontu ulicy Cmentarnej uprzejmie informuję, że stan

techniczny tej ulicy jest mi znany. 

Ze względu na zaistniałą sytuację związaną z pandemią koronawirusa COVID -19 i co za

tym idzie bardzo trudną sytuacją budżetu miasta Pabianic większość inwestycji została zawieszona

do odwołania . W miesiącu wrześniu 2020r pojawiły się dodatkowe środki finansowe z Rządowego

Funduszu Inicjatyw Lokalnych,  z  którego na  remonty dróg przeznaczyliśmy 2  500 000,  00  zł

do realizacji  w  ciągu  trzech  lat.  Kwota  ta  jest  bardzo  pomocna  choć  nie  zaspokaja  potrzeb

dotyczących remontów dróg i chodników. 

Pragnę  zauważyć,  że  w  Pabianicach  pozostało  do  remontu  wiele  ulic,  w  większości

o nawierzchni  gruntowej,  których  stan  techniczny  jest  dużo  gorszy  niż  wspomniana  ulica

Cmentarna ale jest ona oczywiście również brana pod uwagę. 

W związku z powyższym informuję, że kiedy tylko pojawi się możliwość ulica Cmentarna

zostanie wyremontowana. 
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